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Besluitenlijst Agendacommissie 
 
 
Datum 14-4-2025 
Tijd 20:30 – 21:30 
Locatie Fractiekamer 
Voorzitter N. Huijbregts 
Aanwezigen K. Oldenbroek, D. Geysen, T. van Dongen, B. Kapteijns 

A. van de Ven (burgemeester), J-P. Ruyters (gemeentesecretaris) 
I. de Groot (griffier) 

Afwezigen N.v.t. 
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Opening en vaststellen agenda 
De voorzitter heet alle aanwezigen welkom. De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.  
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Vaststellen verslag vorige vergadering + actiepuntenlijst 
Het verslag van de vergadering van de agendacommissie van 10 februari 2025 wordt 
ongewijzigd vastgesteld.  
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Lijst openstaande toezeggingen, moties en raadsvragen 
▪ Toezeggingen 

o Toezegging Informatievoorziening Sporthuis Reusel: Er heeft op 7 april een 
bijeenkomst plaatsgevonden. De consensus onder de fracties is dat er een 
andere attitude van het college verwacht wordt, het college is te aardig. De raad 
zou graag alle opgevraagde stukken inzien. Deze stukken graag delen met de 
gehele raad en niet enkel degenen die aanwezig waren op 7 april. Daarnaast 
zouden de fracties graag uitgaande correspondentie inzien. Het is van belang 
om zaken goed te blijven documenteren.  

o Toezegging energievoorziening en BTW-teruggave Q1 2025: De deadline is 
voorbij, een RIN in de week van 14 april is te laat. Dhr. Geysen zou dit graag 
bespreken in de vragenronde van de raad van 15 april.  

o Toezegging Milieustraat contractverlenging: Komt de RIN daadwerkelijk in de 
week van 14 april? Indien de RIN niet op 15 april wordt ontvangen, wil dhr. 
Oldenbroek dit graag agenderen voor de vragenronde van de raad van 15 april.  

De lijst van toezeggingen wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 

▪ Moties 
o Motie Woonstrategie Reusel-De Mierden: Deze motie kan na de 

werkbijeenkomst van 20 mei worden afgedaan.  
o Motie Stallendeadline: De motie is nu achterhaald, omdat de provincie op dit 

moment niet gaat handhaven. De motie wordt afgedaan. 
o Motie Herhaling belevingsonderzoek: Op het moment dat het 

belevingsonderzoek is uitgevoerd kan de motie worden afgedaan. 
o Motie Beheerplan gebouwen – gemeentehuis: De deadline kan worden 

aangepast naar 30/09/2025. 
De lijst van openstaande moties wordt gewijzigd vastgesteld. 
 
▪ Raadsvragen 
De lijst van openstaande raadsvragen wordt ongewijzigd vastgesteld. 
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Vaststellen Langetermijnagenda 
▪ De discussie over het vuurwerkverbod is achterhaald nu de Rijksoverheid een 

besluit heeft genomen, deze mag van de LTA worden afgehaald. 
▪ De agendacommissie mist een werkbijeenkomst over GREX. De griffier gaat na 

wanneer deze bijeenkomst georganiseerd kan worden. 
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▪ De te plannen werkbijeenkomst over Topparken kan van de LTA afgehaald 
worden. 

 
De LTA wordt gewijzigd vastgesteld. 
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Bezoek directeur VRBZO - 8 mei 
De agendacommissie is akkoord met het bezoek op 8 mei. De verwachting vanuit de 
raad is dat ze worden meegenomen in het proces van het overgangstraject. Wat is het 
plan, hoe gaat de VRBZO dat aanvliegen? Hoe houdt de VRBZO rekening met de 
budgetten die de gemeenten daarvoor hebben? Kortom, meenemen in het traject hoe 
het nieuwe evenwicht bereikt gaat worden en de plannen hiervoor. 
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Evaluatie Begrotingsmarkt 
Ambtenaren hebben de antwoorden tijdens de Begrotingsmarkt al op papier staan. De 
raadsleden zouden deze antwoorden ook graag schriftelijk ontvangen voorafgaand aan 
de Begrotingsmarkt. Wanneer de antwoorden er zijn, zou het fijn zijn als deze gedeeld 
worden met de raad. Een dag voor de Begrotingsmarkt is prima. Als bepaalde 
antwoorden niet vooraf verstrekt kunnen worden, dan graag achteraf verstrekken. 
Afgesproken wordt om vanaf dit jaar de antwoorden indien mogelijk vooraf te 
verstrekken aan de raad.  
 
Zowel de raad als de ambtelijke organisatie hechten veel waarde aan de gesprekken 
die er gevoerd worden op de Begrotingsmarkt. Deze zijn erg belangrijk voor de 
verbinding tussen de raad en de ambtelijke organisatie. De agendacommissie verwacht 
daarom niet dat het aantal raadsleden op de Begrotingsmarkt aanwezig is zal afnemen 
wanneer de beantwoording van te voren verstrekt wordt. 
 
De vorige keer was de begroting te laat, daarom was de Begrotingsmarkt qua timing 
niet prettig. 
 
Bij een volgende evaluatie nemen we de opkomst mee en het aantal vervolgvragen dat 
gesteld wordt tijdens de Begrotingsmarkt. 
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Terugblik laatste commissie- en raadsvergaderingen 
Uit de vergadering van de commissie inwoners van 1 april wordt de les getrokken dat 
het goed is om tijdens de commissievergadering aan te geven wanneer een bepaalde 
inbreng te fel is/als te fel ervaren wordt. Het is dan aan de voorzitter om wel of niet in te 
grijpen.  
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Rondvraag 
▪ Griffier: Willen we voorafgaand aan de werkbijeenkomst van 24 juni over 

Netcongestie met ‘de raad op straat’ om in gesprek te komen met inwoners en 
zichtbaarheid te vergroten? De agendacommissie geeft aan: 
o De vergadering van de commissie ruimte van 12 mei op locatie te willen 

organiseren, gecombineerd met de raad op straat. Er zitten belangrijke 
onderwerpen in die betrekking hebben op Hooge Mierde, daarom zou de raad 
dit graag in de Schakel willen organiseren. Kanttekening is wel dat de 
commissie dan niet kan worden uitgezonden of teruggekeken via iBabs.  

o Tijdens het raadsuitje een tijdslot te reserveren voor contact met inwoners. 
o De werkbijeenkomst van 24 juni over netcongestie op locatie te willen 

organiseren in combinatie met de raad op straat.  
▪ Griffier: Op 19 mei wordt er een bijeenkomst georganiseerd in Bladel over de 

ontwerpbegrotingen van de GRSK en KempenPlus. De raad wordt hiervoor 
uitgenodigd.  

▪ Burgemeester: Heeft de raad, na het Kempencongres en de werkbijeenkomst over 
het sociaal domein, voldoende om het MJBK Jeugd te bespreken later dit jaar? De 
agendacommissie vindt het voldoende. De werkbijeenkomst is erg goed 
ontvangen, de sjablonen waren uitstekend. De agendacommissie maakt hier 
nogmaals complimenten voor. 
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Aldus vastgesteld in de openbare vergadering van de agendacommissie van 26 mei 2025,  
                                         
De raad voornoemd,  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

de griffier, 
 
 
{{esl:Signer1:signature:size(200,50)}} 

 
 
 
 
 
{{*esl:Signer1:list:options("mw.","dhr."), size(100,20)}} {{*esl:Signer1:list:options("I.A.C. de Groot","M. van Rooij"), size(200,20)}} 
 

 
 
 

de voorzitter, 
 
 
{{esl:Signer2:signature:size(200,50)}} 

 
{{*esl:Signer2:list:options("mw.","dhr."), size(100,20)}} {{*esl:Signer2:list:options("A.J.M.H. van de Ven","E.A.M.C. van Laarhoven"), size(200,20)}}   
 
 

 


